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上海市区高分二号卫星影像

GF一2 satellite images of downtown Shangha

高分二号卫星是中国自主研制的首颗空间分辨优于1 m的民用光学遥感卫星，观测幅宽达到4S km，在亚米级分辨率国际卫星中幅宽达到先进水平，同时

具备快速机动侧摆能力和较高的定位精度，有效地提升了卫星综合观测效能。封面图片为2014年9月29日国家国防科技工!lk局发布的上海市区0 8 m全

色与3 2 m多光谱融合影像，侧摆角为15。，纹理清晰、层次分明、信息丰富。高分二号卫星在土地利用动态监测、矿产资源调查、城市精细化管理、

交通路网规划、林业资源调查、防灾减灾、环境保护与监测以及农作物估产等众多领域具有广泛的应用潜力。

GF．2 is the fi rst sub．meter civilian optical remote sensing satel¨te of China，configured with two 0．8
m spatial resolution panchromatic

cameras and two 3．2 m spatiaI resolution muItispectral cameras，cha racterized by the rapid mobiIity side SWlng capabiIity and high

positioninq accu racy Its imaqes have swath width larger than 45 km，which reached the international advanced level among sub—meter

resolution satellites．The cover image is the fusion of panch romatic and muItispectral images，captured by GF-2 with side swing angle i5。，

shows the downtown Shanghai on September 29．2014 GF-2 satelIite w⋯be expected to play a slgnificant role in dynamic monitoring

of land use，mineral resources su rvey,urban fine management，road network planning，forestry resou rce survey,disaster prevention
and

mitigation，environmental protection and monitoring，crop yield estimation and many other fields
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